
Protokoll fört vid styrelsemöte i Svenska Naturskyddsföreningen i Håbo 

 

Tid: 2015-08-25 kl 19.00 

Plats: Hemma hos Mats Bergengren på Gösvägen 

Närvarande: Lars Aspsäter, Kim Hultén, Håkan Nihlman, Joachim Tiefensee*, Mats Bergengren 

§1 Mötet öppnades. 

§2 Till ordförande valdes Håkan. Till sekreterare valdes Mats. 

§3 Föregående mötesprotokoll. Godkänd efter rättning av stavfel. 

§4 Joachim Tiefensee överlämnade dokument angående lokaler för ryl. Vill lokalföreningen ha gamla 

SNF-årsböcker?  Föreningen saknar plats. Joachim kontaktar biblioteket. 

Joachim berättade om skador på Sandviksåsen. Han har anmält detta till Länsstyrelsen utan att ha 

fått svar. 

§5 Miljövänliga veckan. Tar fram presentationsmaterial för en monter på biblioteket, ekomat, 

klädbytardag, natursnokarna, florainventering, kommunal och regional politik. Lars kontaktar Ingrid 

för att planera föredrag om ekomat med en föreläsare från Coop. 

§6 2016 års verksamhet diskuterades. 

§7 Övriga frågor. 

    - Cykelbanor i Bålsta. Cykelplan. Kopplingar, skyltar, utbyggda vägar, cykelparkeringar.  

       Främja cyklandet. Cykelplan Sigtuna. Medborgarförslag. Mats skriver förslag. 

    - Behållning i kassan: 28.584,50 kr 

§8 Nästa möte: Hos Lars Backsippavägen 20 3:e november kl. 19. 

 

* Deltog t.o.m. punkt 4 

 

 

Ordförande     Sekreterare 

 

 

Håkan Nihlman    Mats Bergengren 


